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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 
Dato:  4. november 

2019 

Tidspunkt:  17.00 - 19.30 

 

Sted: Personalerum 

Møde indkaldt 

af: 

LT 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: LT 

Tidtager:  

Deltagere: Formand Tina Quaade Skotte, Næstformand, Sonny Storgaard, Ann-Marie 
Bengtzen, Johni Christensen, Dorthe Rousing, Susanne Steensen. 
Suppleant: Henrik Olsen. 

Elevrep.: Næstformand Lykke 
Medarbejderrepræsentanter KB og MP, Viceskoleleder Trine Hjorth Bonde (TB), 
Lisbeth Thaulow (LT)  
Fraværende: afbud Marcus og Susanne Steensen 
Referent: Trine Hjorth Bonde 

 

 

1.Emne:  Nyt fra elevråd (15 min) 

Til orientering. Elevrådet orienterer fra elevrådsarbejdet om gallafest. 
Der er sat en konkurrence i gang. Eleverne skal lave de pæneste toilet-
skilte til elevtoiletterne.  

Ift. Galla, der er pt. ikke nogen tilmeldinger. De skal ud og gøre reklame 
for festen onsdag. 
  
KB. informerer omkring elevrådene: boden starter op i januar 2020. KB 
kontakter diverse elevråd for nærmere aftale ift. Afhentning af varer fra 
den lokale Brugs. Den skal være åben man-torsdag, så der stadig er 
mulighed for mad fredag som vi plejer.  

Evaluering fra det store elevråd ift. Motionsdagen.  

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

 

2.Emne:  Orientering fra SFO (5) 

Til orientering LT orienterer om tiltag i SFO1 og SFO2, samt kommende forældremøde i SFO. 
 
Herefter oplæg om ”kulturcamp” for SFO2 børn, samt oplæg om oprettelse af 

støtteforening v. LT 
SFO2, for 4-6 klasser, er startet op til hyggeaften, hvor alle er velkomne. 
Uanset om man er indmeldt eller ej. Der var 5 børn sidste gang, og vi håber på 
flere børn næste gang.  
Næste arrangement skal skrives ud på Aula, FB mm., så vi sikrer at forældre får 
vished omkring det. 

 

Ungdomsskolen: Åben igen. Jens er ny daglig bestyrer.  
 
Tina informerer om arbejdsdagen i SFOén: Der var 4 forældre som 
repræsenterede 3 børn. Det var rigtig hyggeligt, og der skal tænkes nyt ind ift. 
at tiltrække flere forældre i fremtiden.  
Forslag om at lave dagen, opgaverne valgfrie. 

(opgaver der ikke går ind under drift og vedligeholdelse er en mulighed, så man 
evt. bidrager med noget ekstraordinært) 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 
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3. Emne:  Tilbagemelding fra fonde (5 min) 

Til orientering Få-det-fixet-fonden har indvilliget i at at give 25.000,-kr.til skolen såfremt det 
går igennem.  
Dorte kæmper videre ift. Fonde.  

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

 

 

 

4. Emne:  Revidering af principper udfra omdelt oplæg på sidste skb.møde 

Revidering af 
principper. 
Gruppe drøftelse. 

• Politik for lektier på Firhøjskolen. 
• Firhøjskolens kommunikationspolitik. 
• Politik for sociale regler 
• Politik for kørsel i private biler.  

• Dokument ang. elevrådene revideres af Susanne, så det er opdateret. 
• Princippet for krise og sorg behandles og revideres. Der skal laves et 

skema, hvor det skitseres hvem der gør hvad hvornår. Prosaen bibeholdes. 
Henrik kigger på den. 

• Politik for social trivsel, anti-mobbestrategi, samt strategi mod digital 
mobning. LT ligger den på Aula hurtigst muligt, og derefter skal de deles i 
3 forskellige dokumenter. Tina og TB kigger det igennem og retter det til.  

 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

 

5. Emne:  Oprettelse af støtteforening 

Til debat Bilag udsendes i løbet af weekenden.  
 

Konklusion LT udsender invitaition i løbet af efteråret 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

6. Emne:  Implementering af Aula 

Til orientering, 
samt opsamling 
til høringssvar 

Skolen har pt haft meget få henvendelser. 
 
LT orienterer: Der har kun været få forældrehenvendelser.  
Der har været 2 workshops for lærerne, så de har haft mulighed for at 

spørge ind.  
Aula kan ikke det samme som Intra, men vi håber at systemet bliver 
videreudviklet så det får de funktioner vi pt. mangler. 
 
Der er oprettet en gruppe til SK-medlemmerne i Aula. 

Konklusion Vi arbejder videre med Aula, og Aula får løbende flere funktioner 
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Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

 

7.  Emne:  Gensidig orientering (5 min.) 

Orientering Morgenmads-cafe v. TB 

Vi havde åbningsdag i dag, og det forløb rigtig fint. Der var stor tilslutning, 
og børnene virkede meget glade for tiltaget. En god og afslappet stemning. 
Vi har pt. en frivillig hjælper udefra, men ellers forsøger vi selv at dække 
den indtil videre.   

  

Orienteringspunkter Ansvarlig: Deadlinedatoer 

•    

•    

•    

•    

•    

Næste møde: 2. december 2019   

 

 


